

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

Annotation to the master's thesis

ACCESS TO REGIONAL COURTS OF ECONOMIC INTEGRATION

Wang Yi Chen

Scientific supervisor –
PhD, Associate Professor
Tatsiana Mikhaliyova

Minsk, 2025

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis: 50 pages, 36 sources.

2. Keywords: Economic integration, regional courts, competition of courts, Eurasian Economic Union, international courts.

3. The content of the work

Object of the study is legal economic integration.

Subject of the study is the regional economic integration courts, access to them and how they work, using the example of various countries.

The aim of the thesis: is to identify the impact of regional courts in economics integration.

Methods of research: are theoretical overview analysis, synthesis, legal comparison, historical comparison.

Results: This research explores the phenomenon of economic integration, as well as the influence of law and regional courts on this phenomenon. The importance of the work of legislative bodies in relation to cases related to international economic integration is assessed. At the end of the work, an assessment of the completed tasks is presented and assumptions are made about the further operation of the regional courts of economic integration.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the results of the thesis work are reliable. The work was done independently.

Recommendations for the use of the results: The results of the thesis can be used for the formation of innovative approaches to ensuring access to regional courts within the framework of economic integration.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем дипломной работы : Страницы 50, 36 источника.

2. Перечень ключевых слов: Экономическая интеграция, региональные суды, конкуренция судов, Евразийский экономический союз, международные суды.

3. Содержание работы

Объектом исследования являются правовая экономическая интеграция.

Предметом исследования являются региональные суды экономической интеграции, доступ к ним и принцип их работы на примере различных стран.

Цель дипломной работы: определить влияние региональных судов на экономическую интеграцию.

Методы исследования: являются теоретический обзорный анализ, синтез, юридическое сравнение, историческое сравнение.

Результаты: В данном исследовании рассматривается феномен экономической интеграции, а также влияние на него законодательства и региональных судов. Оценивается важность работы законодательных органов в отношении дел, связанных с международной экономической интеграцией. В конце работы представлена оценка выполненных задач и сделаны предположения о дальнейшей работе региональных судов по экономической интеграции.

Достоверность материалов и результатов диссертации: Использованные материалы и результаты дипломной работы являются достоверными. Работа выполнена самостоятельно.

Рекомендации по использованию результатов: Результаты дипломной работы могут быть использованы для формирования инновационных подходов к обеспечению доступа к региональным судам в рамках экономической интеграции.